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Protokół nr XXXIV/2017 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

25 maja  2017 roku w  godzinach 1300 – 1550 

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

6. Pani Janina Gostyńska  – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej  

7. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

8. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

10. Pan Dariusz Polański – przedstawiciel Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Tomaszowie Mazowieckim 

11. Pan Tomasz Stanisławski - przedstawiciel Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Tomaszowie Mazowieckim 

12. Pan Krzysztof Ludwiczak – przedstawiciel Komisariatu Policji w Czerniewicach 

13. Pan Krzysztof Kopacz  

14. Pani Halina Kopacz 

15. Osoba będąca z Państwem Kopacz 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXIV sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2016 rok w zakresie: 

- ochrony przeciwpożarowej – Komenda Powiatowa PSP w Tomaszowie Mazowieckim, 

- porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/194/2017 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Łódzkiemu na wykonanie prac przygotowawczych do budowy chodnika 

w ciągu drogi wojewódzkiej nr 726 na odcinku między skrzyżowaniami z drogami 

gminnymi nr 116192E i nr 116197E wraz z zatoką autobusową w miejscowości Liciążna. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Inowłódz.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr I/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania imiennych składów osobowych członków Komisji Stałych Rady Gminy 

Inowłódz zmienionej Uchwałą Nr III/11/2014 z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr II/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie powołania imiennych składów 

osobowych członków Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow. 0,0100 ha z działki ozn. nr 1412/2 o pow. ogólnej 3,73 ha w Inowłodzu). 

14. Przyjęcie informacji o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w II półroczu 

2016 r. 

15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXIII sesji. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

18. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXXIV sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni Marek Leszczyński 

i Robert Pawłowski usprawiedliwili swoją nieobecność.   

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Pan Wójt zgłosił autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad polegającą 

na wprowadzeniu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia, trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół prowadzonych na 

terenie Gminy Inowłódz oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania. Przypomniał, że uchwała w tej sprawie była podejmowana na ostatniej sesji. 

Uwagi co do treści przedmiotowej uchwały zgłosiła Regionalna Izba Obrachunkowa i stąd 

konieczność korekty jej zapisów.    

Pan Przewodniczący zaproponował by uchwałę zgłoszoną przez Pana Wójta umieścić 

w punkcie 11. Kolejne punkty zmieniły numerację. Pan Przewodniczący poddał 

obydwie propozycje pod głosowanie. Zmiany zostały jednogłośnie przyjęte, wobec czego 

porządek obrad przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2016 rok w zakresie: 

- ochrony przeciwpożarowej – Komenda Powiatowa PSP w Tomaszowie Mazowieckim, 

- porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/194/2017 Rady Gminy Inowłódz 

z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
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Łódzkiemu na wykonanie prac przygotowawczych do budowy chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 726 na odcinku między skrzyżowaniami z drogami gminnymi nr 116192E 

i nr 116197E wraz z zatoką autobusową w miejscowości Liciążna. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/202/2017 z dnia 27 kwietnia 2017 r. 

w sprawie ustalenia, trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

i niepublicznych szkół prowadzonych na terenie Gminy Inowłódz oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Inowłódz.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr I/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania imiennych składów osobowych członków Komisji Stałych Rady Gminy 

Inowłódz zmienionej Uchwałą Nr III/11/2014 z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr II/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie powołania imiennych składów 

osobowych członków Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow. 0,0100 ha z działki ozn. nr 1412/2 o pow. ogólnej 3,73 ha w Inowłodzu). 

15. Przyjęcie informacji o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w II półroczu 

2016 r. 

16. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXIII sesji. 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

19. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji - za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 wniosek Hotelu Prezydent w Spale w sprawie opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla kilku działek z nim sąsiadujących;  

 zaproszenie na Zjazd Przewodniczących Rad Gmin, Miast i Powiatów Województwa 

Łódzkiego, który odbędzie się w dniach 9 i 10 czerwca br. w Sieradzu; 

  zaproszenie na Wojewódzkie Święto Ludowe, które odbędzie się 4 czerwca br. 

w Oporowie;  

 rezygnacja radnego Roberta Pawłowskiego z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Inowłódz; 

  wyjaśnienie kwestii poruszonej na szkoleniu dla radnych dot. składania skargi na 

przewodniczącego rady, które wpłynęło z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego; 

 wniosek Pana Pawła Pająka dotyczący zakupu lokalu mieszkalnego nr 11, 

zlokalizowanego przy ul. Piłsudskiego nr 6 w Spale; 

 wniosek Państwa Anny i Jarosława Luterackich w sprawie wydzierżawienia części 

gruntu z dz. 1424 w Inowłodzu.     
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Następnie Pan Przewodniczący kontynuował informację o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami, informując, iż 5 maja brał udział w  sprzątaniu brzegów Pilicy na 

terenie Gminy Inowłódz a  8 maja w szkoleniu dla radnych. Ponadto 10 maja w Szkole 

Podstawowej w Królowej Woli uczestniczył w spotkaniu z Wojciechem Osialem – Biskupem 

Pomocniczym Diecezji Łowickiej. 15 maja był gościem Przeglądu Teatrzyków Dziecięcych 

w Królowej Woli. W środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz                            

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7  

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2016 rok w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej przedstawili Panowie Dariusz Polański i Tomasz Stanisławski 

z Komendy Powiatowej PSP w Tomaszowie Mazowieckim. Stanowi ona załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

         

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2016 rok w zakresie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego przedstawił Pan Krzysztof Ludwiczak z Komisariatu 

Policji w Czerniewicach i stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Wójt podziękował przedstawicielom Komendy Powiatowej PSP w Tomaszowie 

Mazowieckim i Komisariatu Policji w Czerniewicach za dotychczasową współpracę oraz 

przybycie na sesję. Dodał, iż jesienią planuje zorganizować na terenie gminy 

Dni Bezpieczeństwa –  szeroko zakrojoną akcję profilaktyczną zarówno z zakresu ochrony 

przeciwpożarowej jak i z zakresu działania Policji oraz innych służb.    

 

Ad. 8  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Inowłódz na lata 2017-2030 jest wypełnieniem dyspozycji ustawowej zawartej 

w art. 229 ustawy o finansach publicznych. Dokonano urealnienia dochodów i wydatków 

w związku z dokonanymi zmianami w 2017 r. Ponadto dokonano przesunięcia realizacji 

zadania inwestycyjnego związanego z pracami przygotowawczymi do rozbudowy drogi 

wojewódzkiej nr 726, na odcinku między skrzyżowaniami z drogami gminnymi 

wraz z przebudową chodnika oraz zatok autobusowych na 2018 rok. Jeżeli chodzi o zmiany 

w budżecie, to w planie dochodów dokonano zwiększenia wpływów z tytułu od czynności 

cywilnoprawnych, w związku ze zwiększoną realizacją tych dochodów. Natomiast w planie 

wydatków dokonano zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 35 000 zł, związanych 

z dostarczaniem wody w związku z opłatami środowiskowymi jakie Gmina winna uiścić 

do Urzędu Marszałkowskiego. W dziale 600 dokonano zmniejszenia wydatków majątkowych 

o kwotę 75 000 zł w związku z wnioskiem Województwa Łódzkiego o przeniesieniu realizacji 

zadania dot. budowy chodnika w miejscowości Liciążna na 2018 rok. Środki z tego zadania 

zostaną przeznaczone na zadanie inwestycyjne w dziale 900 – budowa kanalizacji sanitarnej 

w  Zakościelu. Kolejna zmiana w dziale 754 - dokonano zwiększenia planu wydatków 
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majątkowych o kwotę  8 500 zł i jest to dotacja dla Komendy Wojewódzkiej Policji na zakup 

samochodu dla potrzeb Komisariatu Policji w Czerniewicach.      

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/203/2017 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/204/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/194/2017 Rady Gminy Inowłódz 

z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu 

na wykonanie prac przygotowawczych do budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 726 na odcinku między skrzyżowaniami z drogami gminnymi nr 116192E i nr 116197E 

wraz z zatoką autobusową w miejscowości Liciążna. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/205/2017 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIII/202/2017 z dnia 27 kwietnia 2017 r. 

w sprawie ustalenia, trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
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i niepublicznych szkół prowadzonych na terenie Gminy Inowłódz oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  

Pan Wójt wyjaśnił, że uchwała w powyższej kwestii była konsultowana z opiekunem Gminy 

z ramienia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi i pojawiły się uzupełnienia, które należy 

wprowadzić w uchwale zmieniającej. Następnie je odczytał.      

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/206/2017 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę.  

Z przerwy nie powróciła radna Jolanta Bilska. Obecnych było 12 radnych.  

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Inowłódz.  

Pan Przewodniczący przypomniał, że rezygnację radnego Roberta Pawłowskiego z funkcji 

członka Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz odczytał w punkcie poświęconym 

otrzymanej korespondencji. Następnie poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Zagospodarowania Przestrzennego pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej 

uchwały. Na Komisji Rolnictwa 2 radnych pozytywnie zaopiniowało ww. projekt uchwały, 

1 wstrzymał się od głosu. Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku 

qorum. 

      

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/207/2017 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr I/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania imiennych składów osobowych członków Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz 

zmienionej Uchwałą Nr III/11/2014 z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany Uchwały 

Nr II/6/2014 z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie powołania imiennych składów osobowych 

członków Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Inowłódz. 

Radny Arkadiusz Łon zgłosił kandydaturę radnej Moniki Drużdż, która wyraziła zgodę.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są inni kandydaci? Nikt się nie zgłosił. 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa odstąpiły od głosowania 

nad projektem powyższej uchwały. Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu 

braku qorum. 
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/208/2017 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący pogratulował radnej Monice Drużdż wyboru na członka Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz.  

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow. 0,0100 ha z działki ozn. nr 1412/2 o pow. ogólnej 3,73 ha w Inowłodzu). 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, iż z wnioskiem o wydzierżawienie na okres 3 lat fragmentu 

nieruchomości, będącego własnością Gminy Inowłódz, wystąpił dotychczasowy dzierżawca - 

Pani Anna Urbańska. Projekt uchwały dotyczy terenu o pow. 100 m. na terenie OSiR 

w Inowłodzu. W związku z tym, że będzie to kolejna umowa dzierżawy, konieczne jest 

podjęcie uchwały Rady Gminy w tej sprawie.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/209/2017 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Przyjęcie informacji o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w II półroczu 2016 r. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższą informację.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Rada Gminy Inowłódz przyjęła do aprobującej 

wiadomości informację o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz podjętych w II półroczu 

2016 r. Stanowi ona załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.    

 

Ad. 16 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXIII sesji.  

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXIII sesji stanowi załącznik nr 14 

do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  
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Ad. 17 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 18  

Wolne wnioski i zapytania  

1. Radny Wacław Chachuła: 

 w imieniu swoim i radnej Ewy Korzeniewskiej wnioskował 

o przeanalizowanie gminnych zasobów mieszkaniowych -  sporządzenie 

przez Komisję Mieszkaniową zestawienia (w podziale na miejscowości, 

metraż poszczególnych mieszkań i możliwość ich sprzedaży) w terminie 

do końca lipca br. i przedłożenie go pod obrady komisji a następnie na 

sesji Rady Gminy.  

 wnioskował o wykonanie przepustu na przedłużeniu ul. Wolskiej 

w kierunku Poświętnego (przy kapliczce).  

2. Radny Piotr Kamiński wnioskował o zorganizowanie posiedzenia połączonego 

Komisji Zagospodarowania Przestrzennego Rady Gminy Inowłódz, Komisji 

ds. estetyzacji Gminy Inowłódz, Komisji Urbanistycznej i Rady Sołeckiej Spały 

w sprawie zaopiniowania projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Spały (terenu po byłym ZUK).  

3. Radny Janusz Wilkowiecki: 

 zapytał o perspektywy realizacji kanalizacji w Zakościelu w 2016 r., 

 wnioskował o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych o naprawienie 

ubytku po wyciętym drzewie w ścieżce biegnącej przy drodze 

powiatowej między Spałą a Konewką (na odcinku z dworca w Spale 

kierunku ośrodka Zacisze) i oznakowanie tej ścieżki jako pieszej a nie 

pieszo-rowerowej). 

4. Radna Monika Drużdż wnioskowała o: 

 naprawę wyrwy na moście na rzece Słomiance (jadąc od Brzustowa 

po prawej stronie), 

 przedłużenie terminu wyłączenia boiska przy Szkole Podstawowej 

w Brzustowie do 15 czerwca br., by trawa lepiej się ukorzeniła. 

5. Radny Piotr Krotosz: 

 wnioskował o rewitalizację terenów przy plaży na OSiR w Inowłodzu 

oraz samej plaży i zejścia do Pilicy, 

 wnioskował o zamontowanie ławek wokół zamku w Inowłodzu, 

 zapytał, czy jest możliwość usunięcia usterek, jakie wystąpiły 

na elewacji Szkoły Podstawowej w Inowłodzu po zimie i w jakim terminie 

będą one wykonane?, 

 zapytał, czy teren w pobliżu zamku, zajmowany przez poprzedniego 

kasztelana będzie uprzątnięty? 

 

Następnie Pan Przewodniczący przypomniał radnym, że zgodnie z  § 77 ust. 2 Statutu 

Gminy Inowłódz w terminie 7 dni od dnia odbycia sesji lub posiedzenia Komisji, winni 

usprawiedliwić swoją nieobecność, składając stosowne pisemne wyjaśnienia na ręce jego 

lub przewodniczącego komisji. Dodał, że zgodnie z podjętą uchwałą za nieusprawiedliwioną 

nieobecność potrącana jest część diety. 

W dalszej części głos zabrał Pan Wójt, który wyjaśnił, że jeżeli chodzi o zakończenie prac 
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remontowych przy Szkole Podstawowej w Inowłodzu to są one w trakcie i powinny się 

zakończyć w najbliższych dniach. W odniesieniu do wniosku dotyczącego uprzątnięcia 

terenu, który zajmował były kasztelan, poinformował, iż informacji jakie posiada wynika, 

że były kasztelan jeszcze do końca się nie wyprowadził. Kilkukrotnie rozmawiał 

z właścicielem terenu i wspólnie ustalili, że zadbają o niego, by był bardziej przyjazny dla 

otoczenia.  Niemniej trzeba sobie zdawać sprawę, iż jest to teren prywatny. 

6. Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała o: 

 naprawę ulicy Podleśniej w Spale, 

 ustawienie znaku „Zakaz zatrzymywania” na ul. Hubala w Spale 

(od drogi krajowej, po stronie Karczmy Spalskiej), ponieważ samochody 

parkowane są w poprzek i nie ma możliwości pieszego dotarcia do 

centrum Spały. 

Pan Wójt odparł, że drugi wniosek radnej Ewy Korzeniewskiej wymaga konsultacji z Komisją 

Bezpieczeństwa przy Starostwie Powiatowym w Tomaszowie Maz., ponieważ jest to dość 

radykalna zmiana. Jeśli zaś chodzi o ul. Podleśną to prace remontowe trwają.   

7. Pani Jadwiga Warczyk zapytała, czy droga powiatowa biegnąca przez Brzustów 

i Sługocice będzie remontowana w 2018 r. w ramach tzw. „schetynówek”?                 

Czy są plany jej naprawy bądź remontu?  

Pan Wójt odpowiedział, że rzeczywiście rozmowy w sprawie tej drogi trwały, ale niestety nie 

znajduje to jakiegoś potwierdzenia popartego dokumentami w rozmowach między gminami, 

bo sprawa dotyczy głównie Gminy Tomaszów Mazowiecki ale również mieszkańców 

Brzustowa, którzy z tej drogi korzystają. Dodał, że według jego rozeznania w 2018 roku nie 

ma na co liczyć na podjęcie konkretnych działań w tym zakresie. Zapewnił, że wspólnie 

z Gminą Tomaszów Mazowiecki będzie zabiegał o remont tej drogi. 

 

W dalszej części posiedzenia głos zabrała osoba będąca z Państwem Kopacz. Poruszyła 

ona kwestię sprzedaży działek nr 35/23 i 35/24 w Spale. Zanegowała sposób zbycia tych 

nieruchomości, wskazując przy tym, że w jej opinii doszło do nieprawidłowości w działaniach 

Wójta Gminy Inowłódz przy procedurze przetargowej powyższych działek. Wywiązała się 

dyskusja wśród zebranych, w której udział wzięli: Państwo Kopacz, osoba będąca 

z Państwem Kopacz, Pan Wójt, Pan Przewodniczący, radna Ewa Korzeniewska oraz radny 

Piotr Kamiński. 

Kończąc dyskusję Pan Przewodniczący poprosił Państwa Kopacz, by przedstawili swoje 

argumenty i wątpliwości na piśmie, tak by można było wyjaśnić wszystkie niejasności 

i zakończyć tę sprawę.    

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Wójt, informując o bieżących inwestycjach drogowych 

na terenie Gminy. Następnie powrócił do kwestii sms’owego systemu powiadamiania 

mieszkańców o ważnych sprawach dotyczących funkcjonowania Gminy Inowłódz, 

nadmieniając, iż bardzo mało osób złożyło stosowne oświadczenia w tej sprawie. 

Zaapelował, by informować mieszkańców o tym systemie i nakłaniać ich do składania tych 

oświadczeń. Na koniec zaprosił wszystkich na otwarcie sezonu turystycznego, które 

odbędzie się w dniach 24 i 25 czerwca br. w Inowłodzu. Powiadomił również, że w ramach 

dofinansowania z Powiatowego Urzędu Pracy w Tomaszowie Maz. wyposażono 

2 stanowiska pracy dla pracowników z orzeczonym stopniem niepełnosprawności. 

Zakupiono 2 zestawy sprzętu do utrzymania zieleni, w skład których wchodzą ciągniki 

samojezdne, kosiarki i wykaszarki o wartości 70 000 zł.     
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Ad. 19 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXIV sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1550.        

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

               Wacław Chachuła 
Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


